
PROTOKÓŁ Nr XX/08 
z XX sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 28 kwietnia 2008r.  
w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 
Stan Radnych – 21 

Obecnych- 19 
 
Nieobecni radni : Andrzej Jaszczur i Krzysztof KrzyŜanowski. 

 
 

Godzina rozpocz ęcia: 11:00. 
 
Przed oficjalnym otwarciem sesji Przewodniczący Rady Miasta Wiesław Suchowiejko wraz z Burmistrzem 
Jerzym Hardie-Douglasem wręczył kwiaty i uroczyście podziękował za współpracę dotychczasowemu 
Wiceburmistrzowi Jackowi Chrzanowskiemu. Pan Jacek Chrzanowski w kwietniu b.r. został Prezesem 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Szczecinie. Ta krótka uroczystość zakończyła się 
podziękowaniami ze strony Pana Jacka Chrzanowskiego, który przedstawił takŜe w zarysie swoje plany 
zarządzania Funduszem. 

 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 
4. Uchwała w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu miasta Szczecinek za 2007rok. 
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008r. 
6. Uchwała w sprawie udzielenia zabezpieczenia na dofinansowanie zadania inwestycyjnego. 
7. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Miasta Szczecinek do zaciągnięcia zobowiązań finansowych 

na realizację w latach 2008-2012 projektu „RENAISSANCE”, współfinansowanego z programu CIVITAS 
Plus w ramach 7 Programu Ramowego Unii Europejskiej. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VI/51/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 lutego 2007r. w sprawie 
wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990r. 
w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

10. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/167/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 stycznia 2008r. 
w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 
stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 
14. Uchwała w sprawie sprzedaŜy Spółdzielni Mieszkaniowej „Pojezierze” w Szczecinku nieruchomości 

gruntowych oddanych w uŜytkowanie wieczyste, stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Szczecinek. 
16. Uchwała w sprawie zmiany nazw  ulic na terenie miasta Szczecinek.  
17. Uchwała w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych w Szczecinku oraz granic ich obwodów. 
18. Uchwała w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów w Szczecinku oraz granic ich obwodów. 
19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
20. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
21. Wnioski i zapytania Radnych. 
22. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 
proponując wprowadzenie do porządku obrad: 
− projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zabezpieczenie kredytu hipoteką na nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek,  
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− projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar połoŜony w Szczecinku pod nazwą „Polna 1” ograniczony ulicami: 
Kołobrzeską, Koszalińską i Polną, 

− projektu uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez „Masta” spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie na 
uchwałę Nr IX/92/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 września 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” w Szczecinku, przygotowanego przez Komisję 
Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego. 

 
PowyŜsze projekty uchwał zostały przez Radę Miasta jednogłośnie wprowadzone do porządku obrad, który po 
tej zmianie przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 
3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 
4. Uchwała w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu miasta Szczecinek za 2007rok. 
5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008r. 
6. Uchwała w sprawie udzielenia zabezpieczenia na dofinansowanie zadania inwestycyjnego. 
7. Uchwała w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Miasta Szczecinek do zaciągnięcia zobowiązań finansowych 

na realizację w latach 2008-2012 projektu „RENAISSANCE”, współfinansowanego z programu CIVITAS 
Plus w ramach 7 Programu Ramowego Unii Europejskiej. 

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zabezpieczenie kredytu hipoteką na nieruchomości stanowiącej 
własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VI/51/07 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 lutego 2007r. w sprawie 
wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990r. 
w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

11. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/167/08 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 stycznia 2008r. 
w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości niezabudowanej 
stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
14. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 
15. Uchwała w sprawie sprzedaŜy Spółdzielni Mieszkaniowej „Pojezierze” w Szczecinku nieruchomości 

gruntowych oddanych w uŜytkowanie wieczyste, stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Szczecinek. 
17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar połoŜony w Szczecinku pod nazwą „Polna 1” ograniczony ulicami: 
Kołobrzeską, Koszalińską i Polną. 

18. Uchwała w sprawie zmiany nazw  ulic na terenie miasta Szczecinek. 
19. Uchwała w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych w Szczecinku oraz granic ich obwodów. 
20. Uchwała w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów w Szczecinku oraz granic ich obwodów. 
21. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez „Masta” spółkę z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Szczecinie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie na 
uchwałę Nr IX/92/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 września 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” w Szczecinku. 

22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
23. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
24. Wnioski i zapytania Radnych. 
25. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.2.   
Protokół z XIX sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3.   
Nie było wniosków i zapytań. 
 
Ad.4.   
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Projekt uchwały przygotowała Komisja Rewizyjna. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta, zapoznał radnych z treścią: 
− uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 3 kwietnia 2008r. w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

sprawozdania z wykonania BudŜetu Miasta Szczecinek za 2007r., 
− uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 17 kwietnia 2008r. w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

wniosku Komisji rewizyjnej Rady Miasta w Szczecinku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tytułu 
wykonania budŜetu. 

 
 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 
− Komisja na posiedzeniach w dniach 25 marca oraz 3 i 8 kwietnia 2008r. rozpatrywała sprawozdanie 

z wykonanie budŜetu miasta Szczecinek za 2007r., 
− Komisja wysłuchała ustnych wyjaśnień Burmistrza i Skarbnika, 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budŜetu i wnioskuje do Rady Miasta 

o udzielenie Burmistrzowi absolutorium, 
− wniosek o udzielenie absolutorium Komisja uchwaliła 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− streścił sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta za 2007r., 
− przypomniał zmiany w budŜecie uchwalone przez Radę Miasta w trackie ubiegłego roku, 
− podał planowane i wykonane kwoty po stronie przychodów i po stronie wydatków, 
− wskazał kwoty kredytów spłaconych przez Miasto w 2007r. oraz wielkość poŜyczki udzielonej SAPiK-owi 

przez Miasto, 
− przypomniał wynik finansowy na koniec roku, ujęty w sprawozdaniu, które otrzymali radni. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− krytycznie odniósł się do pracy Komisji Rewizyjnej, która jego zdaniem skupiła się tylko na sprawozdaniu 

z wykonania budŜetu, bez sięgania do materiałów źródłowych, 
− zaznaczył, Ŝe dane w sprawozdaniu  są w pełni zgodne z kontrolowanymi materiałami źródłowymi, co 

sprawdził osobiście, 
− radni powinni jednak przyjrzeć się bliŜej, w jaki sposób wydatkowane są środki przyznawane przez Miasto 

podmiotom zewnętrznym, 
− słabością budŜetu z 2007r. jest niski ok. 70%-owy poziom wykonania inwestycji, 
− Miasto nie pozyskało środków zewnętrznych, 
− wielkim plusem tego budŜetu są natomiast bardzo wysokie wpływy własne ze sprzedaŜy majątku gminnego, 

dotychczas niespotykane w szczecineckim budŜecie, 
− przeprowadzone w 2007r. sprzedaŜe majątku gminnego to bardzo trafne decyzje Burmistrza. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 
− przypomniał zasady procedowania w Komisji, 
− wszystkie wnioski radnego Bratkowskiego o udostępnienie wskazanych dokumentów zostały uwzględnione. 
 
Janusz Rautszko Z-ca Przewodnicz ącego Komisji Rewizyjnej:  

− Komisja pracowała normalnie, 
− kto miał jakieś wątpliwości, sięgał po materiały źródłowe. 
 
Roman Matuszak radny: 
− pozytywna opinia RIO jest uzasadniona, poniewaŜ dane w sprawozdaniu zgodne są z rzeczywistością, 
− bardzo pozytywnym zjawiskiem jest duŜy wzrost dochodów w stosunku do 2006r., co świadczy o dobrej 

sytuacji gospodarczej w Szczecinku, tak dobrej sytuacji w mieście jeszcze nie było, 
− niepokojący jest gwałtowny spadek w 2007r. wydatków inwestycyjnych w stosunku do 2006r. o ok. 33%, co 

moŜe świadczyć o kiepskim planowaniu inwestycji, 
− brak kontynuacji zamierzeń inwestycyjnych poprzedniej ekipy rządzącej w mieście, poniewaŜ nie realizuje 

się zadań własnych gminy, w tym budowy nowego cmentarza, modernizacji parku, rozwiązania problemu 
gospodarki odpadami komunalnymi, 

− niepokojący jest wzrost dopłat do spółek komunalnych, 
− nie ma przedłoŜonych sprawozdań finansowych i rzeczowych spółek, 
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− nastąpił gwałtowny wzrost o 514% nakładów na wynagrodzenia osobowe i bezosobowe w dziale „Kultura 
fizyczna i sport”,  

− w sprawozdaniu nie ma wyjaśnienia, czy proporcjonalnie do wzrostu w/w wynagrodzeń pojawiły się z tego 
tytułu jakieś wymierne efekty. 

Szczegółowe wystąpienie w sprawie absolutorium dla Burmistrza radny Roman Matuszak złoŜył na piśmie, 
stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− w tym roku w stosunku do sprawozdania z wykonania budŜetu padły konkretne pytania i uwagi, dlatego 

łatwiej się do nich ustosunkować, 
− trudności z pozyskiwaniem środków zewnętrznych nie wynikają z braku umiejętności władz miasta, ale 

z sytuacji ogólnej, 
− w ubiegłym roku zarząd województwa nie uruchomił środków na określone zadania, o które mogłyby 

aplikować samorządy, nie było więc moŜliwości pozyskania takich środków, 
− Miasto bezpośrednio aplikowało natomiast z powodzeniem do UE o 4 mln euro na program CIVITAS Plus, 
− gratulacje z tego tytułu dla Referatu Rozwoju Lokalnego, który przyczynił się do powyŜszego sukcesu, 
− projekt musiał być sporządzony w języku angielskim, co stanowiło nowe duŜe wyzwanie,  
− umiejętna sprzedaŜ majątku gminnego, poprzedzona dobrym rozpowszechnieniem informacji medialnej, 

odpowiednią wizualizacją, chwytami marketingowymi z wykorzystaniem technik socjotechnicznych 
przyczyniła się do uzyskania tak wysokich dochodów z tego tytułu, dobrą pracę wykonał Referat Gospodarki 
Nieruchomościami, 

− z przyczyn obiektywnych nie zrealizowano w 2007r. niektórych zaplanowanych inwestycji,  
− ze względu na duŜą ilość prac na rynku inwestycyjnym pojawiają się trudności ze znalezieniem 

projektantów, którzy ostatnio przebierają w ofertach, 
− pewne inwestycje zostały celowo wstrzymane, by zaczekać na uruchomienie środków unijnych, 
− kaŜdy radny ma prawo i moŜliwość zapoznania się z całą dokumentacją dotyczącą poszczególnych 

inwestycji, 
− wzrost wydatków na wynagrodzenia w dziale Kultura fizyczna i sport dotyczy wynagrodzeń dla trenerów 

i instruktorów, którzy prowadzą z dziećmi i młodzieŜą szereg zajęć pozalekcyjnych,  
− wymiernym tego efektem jest duŜa liczba dzieci i młodzieŜy mającej zapewnione atrakcyjne zajęcia w czasie 

wolnym od zajęć w szkole, wymiernym efektem jest takŜe rozwój sekcji, uczniowskich klubów sportowych i 
kół zainteresowań, 

− odnośnie sprawozdania z działalności spółek komunalnych kaŜdy radny moŜe zapoznać się materiałami 
źródłowymi, dlatego nie ma potrzeby ich powielania i dodatkowego rozsyłania, 

− dopłata do spółki komunikacyjnej dotyczy zakupu statku, a dopłata do ZGM wiąŜe się z rozpoczęciem 
budowy nowych  bloków czynszowych i lokali socjalnych, 

− obecna władza miasta nie kontynuuje wszystkich pomysłów swoich poprzedników, poniewaŜ ma inną wizję 
rozwoju Szczecinka,  

− poprzednia władza nie pozostawiła konkretnych pomysłów, a jedynie hasła,  
− Wiceprzewodniczący Rady Roman Matuszak mógł postarać się o wygranie wyborów jego ekipy, co 

pozwoliłoby mu na realizowanie swoich pomysłów. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− mieszkańcy Szczecinka oczekują, by wśród władz miasta nie było konfliktu, polemika pomiędzy Burmistrzem 

a radnym Matuszakiem dla  mieszkańców nie ma znaczenia. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− inwestycje do wykonania w 2007r. były dobrze zaplanowane, 
− przykładowo: odnośnie schroniska dla zwierząt wykonano konieczną dokumentację, wstrzymano jednak 

realizację budowy, poniewaŜ pojawiła się moŜliwość pozyskania środków zewnętrznych, 
− nie rozpoczęto remontu ul. Wiatracznej, poniewaŜ spółka PWiK współodpowiedzialna za wykonanie części 

zadania oczekiwała na środki zewnętrzne, 
− adaptacja zamku wstrzymana została do czasu określenia priorytetów programu operacyjnego, co umoŜliwi 

pozyskanie na ten cel środków zewnętrznych, 
− ze względu na oczekiwanie na dofinansowanie, wstrzymano realizację budowy centrum rekreacyjno-

sportowego oraz domu dla bezdomnych. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
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− nawiązując do uwag Burmistrza Jerzego Hardie-Douglasa w stosunku do wypowiedzi radnego Romana 
Matuszaka poprosił o większą kulturę wypowiedzi. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− stwierdził, Ŝe radny Sochaj jest młody i niewiele rozumie.  
 
Radny Sochaj opuścił salę obrad, ale po kilku minutach powrócił. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zawołał, Ŝe zachowanie Burmistrza to skandal. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zwrócił uwagę, Ŝe Burmistrz uŜył słów zbyt daleko idących. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− stwierdził, iŜ nie Ŝyczy sobie, by uczono go kultury, poniewaŜ mu jej nie brakuje,  
− przeprosił jednak radnego Sochaja za niefortunną wypowiedź. 
 
Ryszard Kabat: 
− to Rada Miasta i jej Przewodniczący są gospodarzami sesji a nie Burmistrz, który błędnie w tym przypadku 

takim gospodarzem się czuje. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe poszczególne role podczas sesji Rady kaŜdemu z pewnością są dobrze znane, 
− poprosił o unikanie słownych akcentów osobistych, 
− przywołał radnych do merytorycznej dyskusji. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej:  
− Klub, po dyskusji oraz po wyjaśnieniach Burmistrza i Wiceburmistrza oraz po zapoznaniu się ze 

stanowiskiem RIO i stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w dniu 21.04.2008r. postanowił w formie uchwały 
o głosowaniu podczas sesji za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium. 

 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwo ści oraz Szczecineckiej 
Wspólnoty Samorz ądowej: 
− nie wprowadzono dyscypliny klubowej odnośnie głosowania nad udzieleniem Burmistrzowi absolutorium, 

pozostawiając w tej kwestii radnym z Klubu podjęcie decyzji według własnego uznania. 
 
Eugeniusz Szybisty Dyrektor OSiR , któremu Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu: 
− w 2006r. OSiR przez 9 pierwszych miesięcy był zakładem budŜetowym, a jedynie przez 3 ostatnie miesiące 

jednostką budŜetową, 
− wynagrodzenia pracowników OSiR ujęte w sprawozdaniu z wykonania budŜetu dotyczą więc tylko 

3 ostatnich miesięcy 2006r. 
− nieporozumienie dotyczące 514%-owego wzrostu wynagrodzeń wynika z porównania kwoty wynagrodzeń 

z całego 2007r. z kwotą wynagrodzeń tylko z 3 ostatnich miesięcy roku 2006.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 14 głosami „za” przy 4 głosach  „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/191/08  
w sprawie absolutorium z tytułu wykonania bud Ŝetu miasta Szczecinek za 2007 rok. 

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− o godz.12:35 zarządził przerwę w obradach do godz. 13:20. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zaprosił radnych do swojego gabinetu w celu zapoznania się z makietą obiektu hotelowo-mieszkalno-

usługowego, planowanego do wybudowania na Placu Kamińskiego przez właściciela tej działki. 
Obrady zostały wznowione o godz. 13:25. 
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Ad.5.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Roman Matuszak radny: 
− w załącznikach do projektu uchwały występuje więcej zmian w budŜecie, niŜ wskazano w uzasadnieniu, 
− w przyszłości naleŜałoby przedstawiać bardziej dokładne uzasadnienia uchwał. 
 
Wojciech Knapik radny: 
− w dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska była przewidziana przebudowa ul. Winnicznej, 

jakiego odcinka dotyczy ta przebudowa ? 
 
Anna Mista Kierownik Ref. TI: 
− planowana była przebudowa ul. Winnicznej od wjazdu z ul. Lipowej do rynku, oraz budowa odcinka od 

parkingu obok rynku do ul. Cieślaka, 
− przebudowano odcinek od wjazdu z ul. Lipowej. 

 
Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 
− Burmistrz moŜe zgodnie z prawem w drodze zarządzenia określone kwoty przesuwać w ramach danego 

działu, 
− zmiany te nie dotyczą projektu uchwały, dlatego nie są ujmowane w uzasadnieniu, są jednak w załączniku 

do tego projektu wykazywane.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
Podczas głosowania na sali nieobecny był radny Janusz Rautszko. 
 
W głosowaniu jawnym Rada  jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/192/08 
w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2008r. 

 
Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Janusz Rautszko. 
 
Ad.6.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/193/08 
w sprawie  udzielenia zabezpieczenia na dofinansowa nie zadania inwestycyjnego. 

 
Ad.7.   
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/194/08  
w sprawie upowa Ŝnienia Burmistrza Miasta Szczecinek do zaci ągni ęcia zobowi ązań finansowych na 

realizacj ę w latach 2008-2012 projektu „RENAISSANCE”, współfi nansowanego z programu CIVITAS Plus 
w ramach 7 Programu Ramowego Unii Europejskiej. 
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Ad.8.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę nr XX/195/08 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zabezpieczenie kredytu hipotek ą na nieruchomo ści stanowi ącej  

własno ść Miasta Szczecinek. 
 
Ad.9.   
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− projekt uchwały został przez przygotowany przez Komisję. 
 
Bogusław Kłyk radny: 
− wyraził zgodę na kandydowanie do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/196/08 
w sprawie zmiany uchwały nr VI/51/07 Rady Miasta Sz czecinek z dnia 26 lutego 2007r. w sprawie 

wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecin ek  
w Zwi ązku Miast i Gmin Dorzecza Pars ęty. 

 
Ad.10.   
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− projekt uchwały został przygotowany przez Komisję. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− wyraził zgodę na kandydowanie do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast Polskich. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/197/08 
w sprawie zmiany uchwały  Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990r. w sprawie 

przyst ąpienia do Zwi ązku Miast Polskich. 
 
Ad.11.  
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− czy zostały przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami Szczecinka i mieszkańcami sołectw, które mają 

być przyłączone do miasta. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− to nieporozumienie, zgodnie z procedurą konsultacje zostaną przeprowadzone dopiero po podjęciu 

stosownej uchwały, 
− to wójt nie przestrzega procedury, jego działania ją wyprzedzają, 
− przygotowywana jest rzetelna informacja dotycząca korzyści i strat, jakie wiąŜą się z poszerzeniem granic 

miasta, w stosunku do wszystkich zainteresowanych, 
− mieszkańcy sołectw z pewnością na przyłączeniu do miasta nie stracą,  
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− w dłuŜszej perspektywie czasu miastu teŜ się to opłaci. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− poprosił o jasną deklarację, czy Burmistrz będzie brał pod uwagę wyniki konsultacji społecznych. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− wyniki konsultacji społecznych zostaną przedstawione Radzie Ministrów i to ona zdecyduje, czy wziąć je pod 

uwagę, 
− niezadowolenie części mieszkańców nie moŜe przesądzić o odstąpieniu przez miasto od pomysłu.  
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
Podczas głosowania na sali nieobecny był radny Janusz Rautszko. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 13 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/198/08 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/167/08 Rady Miasta  Szczecinek z dnia 28 stycznia 2008r. w sprawie 

przyst ąpienia do zmiany granic Miasta Szczecinek . 
 
Ad.12.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem  uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/199/08 
w sprawie  zwolnienia z obowi ązku zbycia w drodze przetargu nieruchomo ści niezabudowanej 

stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 
Ad.13.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/200/08 
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.14.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/201/08 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 
Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Janusz Rautszko. 
 
Ad.15.  
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  
− projekt uchwały został przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
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− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/202/08 
w sprawie sprzeda Ŝy Spółdzielni Mieszkaniowej „Pojezierze” w Szczecin ku nieruchomo ści gruntowych 

oddanych w u Ŝytkowanie wieczyste, stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 
 

Ad.16.  
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję przy 1 głosie „sprzeciwu”. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− czy zmiany przewidują wyburzenia budynków mieszkalnych wzdłuŜ ul. Bohaterów Stalingradu? 
− czy w przyszłości po zmianie planu zagospodarowania przestrzennego właściciel Placu Kamińskiego nie 

będzie mógł tej działki podzielić na mniejsze ? 
− czy budowa podziemnego parkingu – takiej betonowej wanny to pomysł realny? 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− nie będzie Ŝadnych wyburzeń wzdłuŜ ul. Bohaterów Stalingradu, 
− właściciel działki, na której leŜy Plac Kamińskiego wystąpił z wnioskiem o zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego dotyczącej tylko jego nieruchomości, i tego zakresu dotyczą proponowane zmiany, 
− budowa podziemnych parkingów to obecnie normalna, dostępna technologia stosowana powszechnie w 

wielu miastach, 
− proponowana uchwała dotyczy zmiany studium uwarunkowań, od sformułowania którego zaleŜy plan 

zagospodarowania przestrzennego, 
− szczegółowe zmiany, w tym ewentualne propozycje podziału działki – jeśli takie się pojawią – będą 

rozpatrywane przy uchwalaniu zmian w w/w planie. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− trwa procedura przygotowująca zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego terenu 

„Limanowskiego”, w obrębie którego znajduje się takŜe Plac Kamińskiego, 
− wpływają róŜne wnioski, które są brane pod uwagę przy projektowaniu planu, 
− dotychczasowa treść studium uwarunkowań uniemoŜliwia uwzględnienie w planie zagospodarowania 

przestrzennego wniosku Pana Nowaka o zmiany dotyczące Placu Kamińskiego, 
− inwestor ten, zamiast tylko hotelu, zamierza wybudować na tej działce duŜy nowoczesny obiekt hotelowy, 

z jednym skrzydłem przeznaczonym na biura, a drugim na budynek mieszkalny, z centrum handlowo-
usługowym po środku placu. 

 
Roman Matuszak radny: 
− makieta zaprezentowana przez inwestora przedstawia obiekt bardzo atrakcyjny, 
− to juŜ jednak druga obietnica tego właściciela, który poprzednio prezentował wizualizację planowanego 

duŜego hotelu, 
− z tamtej pierwszej obietnicy inwestor się nie wywiązał, stąd uzasadniona obawa, Ŝe i tym razem moŜe nie 

zrealizować planowanej inwestycji, 
− moŜna byłoby wydzielić w planie działki na Placu Kamińskiego pod poszczególne funkcje inwestycyjne, aby 

mieć gwarancje i zabezpieczenie, Ŝe powstanie obiekt zgodny z makietą. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− inwestor kilkanaście lat temu nabył tę działkę na własność a nie w uŜytkowanie wieczyste, 
− tym samym  Rada nie moŜe obecnie ingerować w to, jaki obiekt ma na tej działce powstać, 
− jeśli plan nie zostanie zmieniony zgodnie z oczekiwaniami inwestora, moŜe nie powstać tam Ŝaden obiekt 

i plac przez następne lata będzie niezagospodarowany. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− inwestor zapewnił, Ŝe montaŜ finansowy planowanej inwestycji zamknięty jest juŜ na 99,99%, 
− koszt całej inwestycji wyniesie 160 mln zł, 
− banki muszą mieć argument, Ŝe inwestycja jest rentowna, 
− dlatego oprócz duŜego hotelu, projekt przewiduje budynek mieszkalny, biurowiec oraz centrum handlowo-

usługowe,  
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− co prawda zmiana zapisu w planie zagospodarowania przestrzennego spowoduje wzrost wartości gruntu, 
ale jeśli właściciel sprzeda tę nieruchomość, Miasto pobierze opłatę planistyczną, w tym takŜe od sprzedaŜy 
kaŜdego nowego mieszkania. 

 
 
Marek Ogrodzi ński radny: 
− nie moŜna inwestorowi dyktować szczegółowych warunków inwestycji, 
− w innych miastach takich utrudnień nie ma, niech więc i w Szczecinku inwestorzy realizują swoje 

zamierzenia. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− byłoby dobrze, aby obiekt zgodny z makietą powstał, 
− radni muszą jednak kierować się ostroŜnością, poniewaŜ Szczecinek ma juŜ pewne negatywne 

doświadczenia w tym względzie, 
− np. Zamek, który miasto odkupiło ze względu na to, Ŝe inwestor nic tam nie zrobił,  
− np. KRONOSPAN, który w ramach zgody na zasypanie małego stawku zafundował miastu ogromną hałdę 

odpadów, 
− zgłaszane uwagi i wątpliwości mają więc na celu jedynie dobro miasta i jego mieszkańców. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− po to, by planowane inwestycje miały jak największą szansę realizacji oraz by inwestorzy mogli uzyskać na 

to kredyty, zapisy w planach zagospodarowania przestrzennego powinny być jak najbardziej elastyczne, 
− to rynek weryfikuje pewne procesy inwestycyjne, jeśli plany zagospodarowania przestrzennego nie będą 

dostosowane do tych zmian, to w mieście moŜe nie być nowych inwestycji,  
− plan powinien być na tyle doskonały, aby inwestor mógł zrealizować inwestycję. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− czy w planie zagospodarowania przestrzennego moŜna zawrzeć zapisy gwarantujące moŜliwość realizacji 

inwestycji zgodnej z zaprezentowaną makietą? 
 
Danuta Kowalska Kierownik Ref. PPUA: 
− odpowiednie zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego mogą pomóc w realizacji inwestycji 

zgodnej z makietą, 
− nie jest jednak moŜliwe wydzielenie działek pod poszczególne funkcje, poniewaŜ w kaŜdej części obiektu 

funkcje te będą się uzupełniać, np. w skrzydle mieszkaniowym na dole będą pomieszczenia na działalność 
usługową. 

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 15 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/203/08 
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany Studium Uwarunkowa ń i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Szczecinek . 
 
Ad.17.  
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− czy Wojewódzki Konserwator Zabytków nie oponuje przeciwko wyburzeniu istniejącego obiektu, w miejsce 

którego ma powstać nowa Komenda Powiatowa Policji? 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− istniejący budynek nie podlega ochronie zabytkowej, 
− ze względu na zły stan techniczny obiekt ten nie nadaje się juŜ do remontu ani przebudowy. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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Podczas glosowania na sali obrad nieobecny był radny Ryszard Kabat. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/204/08 
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania pr zestrzennego 

obejmuj ącego obszar poło Ŝony w Szczecinku pod nazw ą „Polna 1” ograniczony ulicami:  
Kołobrzesk ą, Koszali ńską i Poln ą. 

 
Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Ryszard Kabat. 
Ad.18.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta – ostatecznie proponowane nowe nazwy ulic to: 
− gen. S.Grota-Roweckiego, 
− gen. T.Bora-Komorowskiego, 
− gen. L.Niedźwiadka-Okulickiego, 
− gen. M.Tokarzewskiego-Karszewicza, 
− Pułaskiego. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− projekt uchwały został przygotowany przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/205/08 
w sprawie zmiany nazw ulic na terenie miasta Szczec inek. 

 
Ad.19.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− proponowana uchwała w załączniku nr 4 zawiera juŜ propozycje nowych nazw ulic, uchwalonych przed 

chwilą przez Radę Miasta. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję, 
− w paragrafie 1 uchwały naleŜy wykreślić zapis dotyczący szkoły podstawowej nr 2, poniewaŜ szkoła ta juŜ 

nie istnieje. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania, z uwzględnieniem poprawki technicznej 

zaproponowanej przez Przewodniczącego Komisji.  
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/206/08 
w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowyc h w Szczecinku oraz  

granic ich obwodów. 
 
Ad.20.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− proponowana uchwała w załączniku nr 3 zawiera juŜ propozycje nowych nazw ulic, uchwalonych na 

dzisiejszej sesji. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 
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Uchwał ę Nr XX/207/08 
w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów w Szcze cinku oraz granic ich obwodów. 

 
Ad.21.  
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
− projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− spółka „MASTA” nie ma racji co do zmiany uchwały z 2003r., 
− wnioski tej spółki mogą natomiast zostać ujęte w nowym planie „CENTRUM”. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XX/208/08 
w sprawie odpowiedzi na skarg ę wniesion ą przez „Masta” spółk ę z ograniczon ą odpowiedzialno ścią 

z siedzib ą w Szczecinie do Wojewódzkiego S ądu Administracyjnego w Szczecinie na uchwał ę 
Nr IX/92/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 29 wrze śnia 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „CENTRUM” w Szczeci nku. 
 
Ad. 22. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  
Andrzej Sochaj radny: 
− jakie były przyczyny zwiększenia składki członkowskiej do SZLOT, ujętego w pkt 7 sprawozdania? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrza: 
− chodzi o zwiększenie wkładu własnego na zakup taksówek wodnych. 
 
Ad. 23. Informacja Przewodnicz ącego RM.  o działalności w okresie od 18 marca do 25 kwietnia 2008r. 
 
W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma: 
1. Firma „Masta” Sp. z o.o. w Szczecinie reprezentowana przez pełnomocnika Tomasza Falco w Szczecinie 

przesłała skargę na uchwałę nr IX/92/03 RM z dn. 23 września 2003 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum” w Szczecinku, którą Rada Miasta musi przesłać 
w ciągu 30 dni od otrzymania do WSA w Szczecinie. 
Skarga została skierowana do rozpatrzenia przez Komisję Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego , która 
przyjęła stanowisko, Ŝe skarga jest  bezzasadna. Komisja przygotowała projekt uchwały i odpowiedź na 
skargę, co zostało rekomendowane Radzie Miasta. 

2. Uchwały RIO w Szczecinie , Ośrodek Zamiejscowy w Koszalinie w sprawie: 
− pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wykonania budŜetu miasta za 2007 r. wraz z informacją 

z przebiegu jego wykonania, 
− pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta z tytułu wykonania budŜetu w 2007r. 
3. Wniosek NZOZ „Panaceum”  do Rady Miasta o podjęcie interwencji w sprawie przyznania miejsca 

parkingowego dla pojazdu słuŜby zdrowia przy ul. Budowlanych 14 (przy ośrodku). Wniosek przekazano do 
rozpatrzenia przez Komisję. 

4. Raport Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z postępów realizacji projektu „Gospodarka Wodno-
Ściekowa w Dorzeczu Parsęty”. Raport do zapoznania się w Biurze Rady Miasta. 

5. Raport z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
i przeciwdziałania narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2007. Raport do zapoznania się w Biurze Rady 
Miasta. 

6. W sprawach mieszkaniowych wpłynęło 15 wniosków, które skierowane zostały do Komisji Problemów 
Społecznych. 

 
Andrzej Bratkowski radny: 
− kwestia oznakowywanych „kopertami” parkingów dla inwalidów,  
− miejscami takimi zainteresował się szczecinecki Prokurator, 
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− jednak ofiarą aktywności Prokuratora stała się takŜe placówka medyczna prowadzona przez. lek. 
p. Ciszewską ze względu na samochód słuŜbowy parkowany na oznakowanym miejscu przed w/w 
przychodnią, 

− Komisja Rady powinna pilnie zająć się tym problemem. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM: 
− stwierdził, Ŝe nie powinno się utrudniać działalności placówce medycznej, 
− po raz kolejny przypomniał radnym o upływie w dniu 30.04.2008r. terminu składania oświadczeń 

majątkowych, potwierdzając przy tym, Ŝe niektórzy radni juŜ takie oświadczenia złoŜyli. 
 
Ad. 24. Wnioski i zapytania radnych.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM: 
− poinformował radnych o przygotowanym przez Biuro Rady Miasta formularzu, mającym na celu ułatwienie 

przygotowania przez radnych zgłaszanych przez nich pytań i wniosków, 
− poprosił radnych, by po przedstawieniu ewentualnych pytań lub wniosków treść tych wystąpień zapisać 

w w/w formularzu i zostawić formularz w Biurze Rady Miasta, 
− rozwiązanie takie ułatwi takŜe poszczególnym referatom UM przygotowywanie radnym odpowiedzi. 
 
Wojciech Knapik radny: 
− zgłosił problem popsutych koszy na śmieci w parku miejskim, połamanych ławek, złego stanu drogi parkowej 

w okolicach restauracji „Jolka”, 
− poruszył problem zadbania o właściwy stan techniczny szczecineckich placów zabaw dla dzieci oraz 

problem dopilnowania, by na place te nie wyprowadzano psów. 
Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 
protokołu. 
 
Katarzyna Dud ź radna: 
− wniosła o poprawę stanu technicznego „dirt parku” przy OSIR, 
− zgłosiła problem braku koszy w parku przy ławkach. 
Szczegółowe wystąpienie radna zawarła w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do 
niniejszego protokołu. 
 
Andrzej Sochaj radny: 
− zapytał, kiedy zostaną wykonane spowalniacze na ul. Bukowej, 
− kiedy będą postawione słupy informacyjne w Czarnoborze i przy ul. Fabrycznej? 
− zgłosił prośbę o remont drogi gruntowej ul. Leśnej, 
− wykonanie chodnika przy ul. Harcerskiej,  
− uzupełnienie oświetlenia – lamp ulicznych - na ul. Bukowej, 
− czy istnieje moŜliwość rozbudowania monitoringu miejskiego? 
− naleŜy przywrócić w StraŜy Miejskiej Wydział ds. nieletnich, 
− kiedy rozpoczną się przygotowania do obchodów 700-lecia Szczecinka i kto się tym będzie zajmował? 
− jakie są owoce prezentacji Szczecinka na ostatnich XIII Targach Turystyki i Wypoczynku „Lato 2008” 

zorganizowanych w Warszawie? 
− czy terminy inwestycji: wyciąg do nart wodnych, Centrum tenisowe, hala przy ul. Wiatracznej nie są 

zagroŜone? 
Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 
protokołu. 
 
Wiesław Suchowiejko radny: 
− pytanie do Dyrektora OSiR: czy moŜliwe jest wykonanie oświetlenia terenów „skate parku” –tj. terenów do 

skakania na rowerze w pobliŜu OSiR i ewentualnie w jak szybkim czasie? 
Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który zostanie załączony do niniejszego 
protokołu. 
 
Bogumił Kłyk radny: 
− zgłosił problem zdewastowanych ławek w parku w pobliŜu Liceum Ogólnokształcącego. 
Radny nie przedłoŜył w BRM wypełnionego formularza pytań i wniosków. 
 
Wiesław Drewnowski radny: 
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− zapytał czy i kiedy zostanie poprawiony stan i wygląd kopczyków w „skate parku”. 
Radny nie przedłoŜył w BRM wypełnionego formularza pytań i wniosków. 
 
Jerzy Hardie-Douglas  Burmistrz: 
− zapewnił, Ŝe wraz z Dyrektorem OSiR-u trzeba będzie podjąć działania mające na celu poprawę stanu 

„skate parku”. 
 
Daniel Rak Wiceburmistrz: 
− ławki i kosze w parku po zimie wymagają napraw lub wymiany,  
− w najbliŜszym czasie zostanie wymienionych 20 koszy, zostaną teŜ wymienione lub naprawione 

poszczególne elementy ławek, 
− droga parkowa przy „Jolce” uŜytkowana jest przez samochody dowoŜące towar do restauracji oraz przez 

taksówki, co stanowi główną przyczynę dewastacji tej drogi, 
− planowane jest wprowadzenie zakazu wjazdu dla taksówek i innych pojazdów poza dostawczymi, 
− terminy inwestycji związanych z bazą sportową nie są zagroŜone, 
− ponadto w hali sportowej STO będzie podnoszony dach, prace powinny zakończyć się do 1 września b.r., 

wiosną zajęcia w-f będą odbywać się na powietrzu,  
− wyciąg do nart wodnych zostanie uruchomiony latem tego roku, uprawomocniła się juŜ decyzja o pozwoleniu 

na budowę, zmieni się projekt i technologia posadowienia pali na jeziorze, 
− zostaną uformowane kopczyki do jazdy na rowerze na terenie tzw. „skate parku”. 
 
Anna Mista Kierownik Ref. TI: 
− spowalniacze na ul. Bukowej zostaną wkrótce zamontowane, Rada Osiedla została o tym poinformowana,  
− na ul. Bukowej brakuje zaledwie 2-3 lamp, ale ze względu na zdezaktualizowanie się dotychczasowej 

dokumentacji technicznej, wymagane jest opracowanie nowej, 
− słup ogłoszeniowy w Raciborkach juŜ stoi, drugi w Czarnohorze zostanie postawiony najpóźniej do 

30.04.2008r. 
− nie ma w planie na ten rok budowy nowego chodnika przy ul. Harcerskiej,  
− na ul. Harcerskiej nie zostaną teŜ zamontowane spowalniacze, poniewaŜ nie ma tam domów mieszkalnych, 

a drogą tą jeŜdŜą często TiR-y i inne samochody cięŜarowe, 
− zaplanowano remont dróg Leśnej i Miodowej i remonty te są juŜ wykonywane.  
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− jubileusz 700-lecia Szczecinka przygotowywany jest przez SAPiK, 
− jest lista członków komitetu honorowego oraz lista organizatorów merytorycznych, 
− w przygotowaniu obchodów uczestniczy takŜe dyrektor szczecineckiego Muzeum, historycy oraz osoby 

zajmujące się sztuką  i działalnością kulturalną,  
− odnośnie StraŜy Miejskiej nie ma planów zwiększenia liczby wydziałów ani przywracania zlikwidowanych, 
− istnieje techniczna i praktyczna moŜliwość rozbudowy monitoringu wizyjnego miasta, ale wiąŜe się to 

z dodatkowymi środkami na jego prowadzenie i utrzymanie, niektóre firmy, wspólnoty mieszkaniowe, 
spółdzielnie i osoby prywatne deklarują chęć zakupienia kamer i przyłączenia się do tego monitoringu.  

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący RM: 
− przypomniał, Ŝe 3 maja to oprócz Święta Konstytucji 3 Maja takŜe 62 rocznica przeprowadzonej 

w Szczecinku demonstracji w obronie wartości demokratycznych, 
− w imieniu Burmistrza Miasta, Starosty Szczecineckiego i ks. Proboszcza  z parafii p.w. NMP zaprosił 

radnych i mieszkańców Szczecinka do wzięcia udziału w uroczystościach i naboŜeństwie, które rozpocznie 
się w sobotę o godz.12:30 przed Ratuszem na Pl. Wolności. 

 
Ad. 25 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący RM o godz. 15:20 zamknął XX sesję Rady Miasta 
Szczecinek. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski        Wiesław Suchowiejko 


